
Referat af bestyrelsesmøde i Ebbes Lyng Grundejerforening og Vejlaug 

d.1.september 2024 

Deltagere: Agi Riising, Peder Mouridsen, Svend Brock, Lars Andersen, Jonas Brock (suppleant) 

Dagsorden: 

1) Oprettelse af betalingsservice, herunder gebyr på kr.1200 

2) Reparation og vedligehold af vejene (jf. forslag på generalforsamlingen) 

3) Reklame for bestyrelsesarbejdet/nye medlemmer 

4) Evt. 

 

Ad 1) Peder får grønt lys til at gå videre med oprettelse af betalingsservice, herunder gebyret på 

kr.1200. Der er stadig nogle uklarheder vedr. funtionaliteten, der skal afklares. Men hvis det kan 

gennemføres, vil det lette kassererens arbejde væsentligt. 

Ad 2) Der er indtil nu kun indhentet et tilbud fra vognmand på reparation. Vi vil bede Carl Ole om 

yderligere at indhente 2 andre sammenlignelige tilbud. Peder tilbyder sin hjælp, og vil kontakte 

Carl Ole. 

Det endelige forslag, som lægger sig tæt op ad det allerede udsendte forslag, skal finpudses 

herunder økonomi og tidsplan og ligge klart til starten af april 2025. 

Ad 3) Vi drøftede, hvordan vi kan øge interessen for bestyrelsesarbejdet, og især hvordan vi kan få 

nye medlemmer i bestyrelsen. Vi besluttede, at Agi laver udkast til et skriv, der skal udsendes til 

alle grundejere, og som kort skal reklamere for og introducere til bestyrelsesarbejdet. Det tænkes 

udsendt i løbet af foråret 2025. 

Ad 4) Der er bestilt reparation af vejen. Det bliver gjort i starten af september. 

Næste bestyrelsesmøde afholdes, når vi har fået indhentet flere tilbud fra vognmænd. 

 

Referent 

Agi Riising 

 

 


